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  P R O T O K Ó Ł   LXVI 

obrad LXVI nadzwyczajnej sesji Rady Miasta Pruszcz Gdański,  

 która odbyła się w dniu 8 marca 2024 roku  

w sali posiedzeń Urzędu Miasta  

 

W obradach uczestniczyło - 20 radnych 

Nieobecnych - 1 radny  

Lista obecności stanowi Załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Początek obrad: 8 marca 2024 r. o godz. 16:30 

Zakończenie obrad: 8 marca 2024 r. o godz. 16:45 

 

Małgorzata Czarnecka - Szafrańska - Przewodnicząca Rady Miasta Pruszcz Gdański  

o godz. 16:30 otworzyła obrady słowami: „Otwieram sześćdziesiątą szóstą nadzwyczajną 

sesję Rady Miasta Pruszcz Gdański”. 

Stwierdzenie obecności: 

L. p. Imię i nazwisko Wynik  

1. Paweł Badziąg Obecny 

2. Joanna Berlik Obecny 

3. Adam Bodo Obecny 

4. Bartłomiej  Chrząszcz Obecny 

5. Małgorzata Czarnecka - Szafrańska Obecny 

6. Adrian Czarnecki Obecny 

7. Ireneusz Czernecki Obecny 

8. Marta Jankowska Nieobecna 

9. Jerzy  Kłys Obecny 

10. Marek Krawyciński Obecny 
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11. Krzysztof Lisowski Obecny 

12. Robert Nowicki Obecny 

13. Danuta Olech Obecny 

14. Leszek Parzymies                 Obecny 

15. Jan Sabała Obecny 

16. Ireneusz Szweda Obecny 

17. Krzysztof Stefańczyk Obecny 

18. Andrzej Ślusarczyk Obecny 

19. Roman Trembacz Obecny 

20. Bartłomiej Troka Obecny 

21. Szymon Zander Obecny 

 

Małgorzata Czarnecka - Szafrańska - Przewodnicząca Rady Miasta na podstawie listy 

obecności stwierdziła prawomocność obrad. 

 

Wniosek Burmistrza (S.0006.2.2024) z dnia 7 marca 2024 roku w sprawie 

zwołania LXVI nadzwyczajnej sesji Rady Miasta stanowi Załącznik Nr 2 do niniejszego 

protokołu. Na podstawie ww. wniosku Radzie Miasta został przedłożony proponowany   

p o r z ą d e k   o b r a d: 

1. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Miejskiej Pruszcz Gdański  

na rok 2024 – ref. Janusz Wróbel Burmistrz Pruszcza Gdańskiego. 

2. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej 

Pruszcz Gdański na lata 2024 – 2037 – ref. Maria Niderla Skarbnik Miasta. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej w formie 

dotacji celowej przez Gminę Miejską Pruszcz Gdański dla Województwa Pomorskiego, 

z przeznaczeniem na działalność bieżącą Teatru Wybrzeże w Gdańsku – ref. Jerzy Kulka 

Zastępca Burmistrza ds. społecznych. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Regulaminu wyborów ławników do Sądu 

Okręgowego w Gdańsku, Sądu Rejonowego Gdańsk – Południe w Gdańsku na kadencję 

2024 – 2027 – ref. Małgorzata Czarnecka – Szafrańska Przewodnicząca Rady Miasta 

Pruszcz Gdański. 
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5. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia wyboru ławników do Sądu Okręgowego  

w Gdańsku i Sądu Rejonowego Gdańsk – Południe w Gdańsku na kadencję 2024 – 2027  

– ref. Małgorzata Czarnecka – Szafrańska Przewodnicząca Rady Miasta Pruszcz Gdański. 

 

Porządek obrad LXVI nadzwyczajnej sesji Rady Miasta Pruszcz Gdański wraz z plikiem 

materiałów stanowi Załącznik Nr 3 - 90 stron.  

 

Ad 1 - Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Miejskiej Pruszcz Gdański             

na rok 2024 – ref. Janusz Wróbel Burmistrz Pruszcza Gdańskiego. 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem był w posiadaniu każdego radnego. Burmistrz Pruszcza 

Gdańskiego Janusz Wróbel omówił jego treść. 

Wszystkie zmiany są bardzo dokładnie opisane w uzasadnieniu proponowanej uchwały. 

Dotyczą one zwiększenia obchodów o kwotę 12.864.380 zł w tym dochody bieżące 

zwiększamy o kwotę 12.529.426 zł, dochody majątkowe o kwotę 334.954 zł i zwiększenie 

wydatków bieżących o kwotę 18.335.476 zł oraz zwiększenie przychodów budżetu z tytułu 

nadwyżki z lat poprzednich o kwotę 5.471.096 zł. Po wprowadzeniu zmian planowane dochody 

stanowią kwotę 279.429.114,57 zł, wydatki 317.092.349,57 zł, w tym wydatki majątkowe 

74.481.600 zł. Najważniejszą zmianą, którą wprowadzamy są środki przeznaczone na szkoły -

głównie podwyżki dla nauczycieli. Proszę Państwa o podjęcie tej uchwały. 

Przewodnicząca   Małgorzata Czarnecka - Szafrańska zapytała, czy ktoś chciałby zabrać głos 

odnoszący się do punktu 1 porządku obrad. 

• Głos zabrał Radny Adam Bodo, który zadał pytanie, czy są lub będą prowadzone rozmowy 

z Zarządem Dróg Wojewódzkich odnośnie wiaduktu ulicy Chopina, a właściwie o schodach                

po stronie wschodniej wiaduktu. Jeśli miałoby to trwać kilka lat zwracam się z apelem,                           

aby znalazły się pieniądze w budżecie odnośnie ewentualnego współfinansowania tego 

projektu, jeżeli Zarząd Dróg Wojewódzkich nie miałby pieniędzy. 

 

Burmistrz Pruszcza Gdańskiego Janusz Wróbel odpowiedział, że nie zna kwoty ewentualnego 

uruchomienia tych schodów. Kiedy rozmawiałem kilka miesięcy temu z Zarządem Dróg 

Wojewódzkich nie planowali oni takiej inwestycji. Wrócę do tych rozmów. Uważam,                             

że nie więcej niż do pięćdziesięciu procent pomocy finansowej dla Samorządu Województwa 

Pomorskiego w tej kwestii byłoby możliwe. Deklaruję, że jeżeli będzie taka wola ze strony 

Zarządu Dróg Wojewódzkich to podejmiemy taką decyzję.  
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• Głos  zabrał  Radny Bartłomiej Chrząszcz: Na poprzedniej  sesji mieliśmy nadwyżkę z lat 

ubiegłych na kwotę 13.500.000 zł teraz mamy 5.500.000 zł. Ja rozumiem, że to jest na plus 

jeszcze. Odnośnie subwencji mamy tutaj 9.700.000 zł i 2.200.000 zł a później mamy                               

w wydatkach bieżących zadania w zakresie wychowania i oświaty na kwotę 17.000.000 zł                  

to jest różnica prawie 2.000.000 zł. Z czego to wynika?  

Burmistrz Pruszcza Gdańskiego Janusz Wróbel odpowiedział, że czekamy na dodatkowe 

środki, które powinny być przeznaczone na przedszkola plus środki, które dostajemy                         

w zasadzie co miesiąc nazywając to „na Ukrainę”. Liczymy na to, że to się zbilansuje. Pewności 

na tą chwilę jednak nie mamy.  

 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka – Szafrańska odczytała projekt i poddała go pod 

głosowanie jawne, imienne za pomocą urządzeń umożliwiających sporządzenie i utrwalenie 

imiennego wykazu głosowań radnych: 

L. p. Imię i nazwisko Wynik 

1. Paweł Badziąg Za 

2. Joanna Berlik Za 

3. Adam Bodo Za 

4. Bartłomiej Chrząszcz Za 

5. Małgorzata Czarnecka - Szafrańska Za 

6. Adrian Czarnecki Za 

7. Ireneusz Czernecki Za 

8. Marta Jankowska Nieobecna 

9. Jerzy Kłys Za 

10. Marek Krawyciński Za 

11. Krzysztof Lisowski Za 

12. Robert Nowicki Za 

13. Danuta Olech Za 

14. Leszek Parzymies Za 

15. Jan Sabała Za 
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16. Krzysztof Stefańczyk Za 

17. Ireneusz Szweda Za 

18. Andrzej Ślusarczyk Za 

19. Roman Trembacz Za 

20. Bartłomiej Troka Za 

21. Szymon Zander Za 

-     za - 20        

- przeciw - 0 

- wstrzymało się - 0 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr LXVI/638/2024. 

Ad 2 - Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Miejskiej Pruszcz Gdański na lata 2024 – 2037 – ref. Maria Niderla Skarbnik Miasta. 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem był w posiadaniu każdego radnego. Skarbnik Miasta 

Pruszcza Gdańskiego Maria Niderla krótko omówiła jego treść. 

 

Zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej związane są ze zmianami budżetu roku bieżącego. 

Dziękuję.  

 

Przewodnicząca   Małgorzata Czarnecka - Szafrańska zapytała, czy są pytania do punktu                      

2 porządku obrad. 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka – Szafrańska odczytała projekt i poddała go pod 

głosowanie jawne, imienne za pomocą urządzeń umożliwiających sporządzenie i utrwalenie 

imiennego wykazu głosowań radnych: 

L. p. Imię i nazwisko Wynik 

1. Paweł Badziąg Za 

2. Joanna Berlik Za 
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3. Adam Bodo Za 

4. Bartłomiej Chrząszcz Za 

5. Małgorzata Czarnecka - Szafrańska Za 

6. Adrian Czarnecki Za 

7. Ireneusz Czernecki Za 

8. Marta Jankowska Nieobecna 

9. Jerzy Kłys Za 

10. Marek Krawyciński Za 

11. Krzysztof Lisowski Za 

12. Robert Nowicki Za 

13. Danuta Olech Za 

14. Leszek Parzymies Za 

15. Jan Sabała Za 

16. Krzysztof Stefańczyk Za 

17. Ireneusz Szweda Za 

18. Andrzej Ślusarczyk Za 

19. Roman Trembacz Za 

20. Bartłomiej Troka Za 

21. Szymon Zander Za 

-     za - 20        

- przeciw - 0 

- wstrzymało się - 0 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr LXVI/639/2024. 

Ad 3 - Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej 

w formie dotacji celowej przez Gminę Miejską Pruszcz Gdański dla Województwa 

Pomorskiego, z przeznaczeniem na działalność bieżącą Teatru Wybrzeże w Gdańsku – 

ref. Jerzy Kulka Zastępca Burmistrza ds. społecznych. 
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Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem był w posiadaniu każdego radnego. Zastępca 

Burmistrza ds. społecznych Jerzy Kulka omówił jego treść. 

Jak co roku podejmujemy uchwałę dotycząca wsparcia dla Urzędu Pomorskiego. Dotyczy                  

to Teatru Wybrzeże, które od lat u nas gości i cieszy się bardzo dużą popularnością. Mnóstwo 

ludzi odwiedza Faktorię w tym czasie. Rozmawialiśmy na ten temat na Komisji Oświaty. 

Komisja Oświaty jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała, żeby wesprzeć to przedsięwzięcie. 

Jestem pewien, że mieszkańcy będą wdzięczni za podjęcie tej uchwały. Dziękuję. 

 

Przewodnicząca   Małgorzata Czarnecka - Szafrańska zapytała, czy są pytania do punktu                     

3 porządku obrad. 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka – Szafrańska odczytała projekt i poddała go pod 

głosowanie jawne, imienne za pomocą urządzeń umożliwiających sporządzenie i utrwalenie 

imiennego wykazu głosowań radnych: 

L. p. Imię i nazwisko Wynik 

1. Paweł Badziąg Za 

2. Joanna Berlik Za 

3. Adam Bodo Za 

4. Bartłomiej Chrząszcz Za 

5. Małgorzata Czarnecka - Szafrańska Za 

6. Adrian Czarnecki Za 

7. Ireneusz Czernecki Za 

8. Marta Jankowska Nieobecna 

9. Jerzy Kłys Za 

10. Marek Krawyciński Za 

11. Krzysztof Lisowski Za 

12. Robert Nowicki Za 

13. Danuta Olech Za 

14. Leszek Parzymies Za 
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15. Jan Sabała Za 

16. Krzysztof Stefańczyk Za 

17. Ireneusz Szweda Za 

18. Andrzej Ślusarczyk Za 

19. Roman Trembacz Za 

20. Bartłomiej Troka Za 

21. Szymon Zander Za 

-     za - 20        

- przeciw - 0 

- wstrzymało się - 0 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr LXVI/640/2024. 

Ad 4 - Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Regulaminu wyborów ławników                    

do Sądu Okręgowego w Gdańsku, Sądu Rejonowego Gdańsk – Południe w Gdańsku na  

kadencję 2024 – 2027 – ref. Małgorzata Czarnecka – Szafrańska Przewodnicząca Rady 

Miasta Pruszcz Gdański. 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem był w posiadaniu każdego radnego. Przewodnicząca 

Rady Miasta Małgorzata Czarnecka – Szafrańska odczytała regulamin dotyczący omawianego 

projektu uchwały. 

Przewodnicząca   Małgorzata Czarnecka - Szafrańska zapytała, czy są pytania do punktu                       

4 porządku obrad. 

• Głos zabrał Zastępca Przewodniczącego Komisji Bezpieczeństwa i  Przestrzegania  Prawa 

Robert Nowicki, który poinformował, że Komisja miała okazję opiniować poszczególnych 

kandydatów na ławników. Do Sądu Okręgowego w Gdańsku została zgłoszona przez Prezesa 

Sądu Okręgowego w Gdańsku Pani Danuta Winiarczyk. Pani Agnieszka Latopolska została 

zgłoszona przez Stowarzyszenie Oliwskie Słoneczko i Pani Elżbieta Sójkowska została 

zgłoszona przez Stowarzyszenie Na Rzecz Emerytów i Rencistów Powiatu Gdańskiego 

„Solidarni” w Pruszczu Gdańskim. Wymienione osoby spełniły wymogi zgodnie z art. 158 § 1 

i Komisja pozytywnie zaopiniowała te kandydatury. Jedna kandydatura do Sądu Rejonowego 

Gdańsk – Południe w Gdańsku to jest Pani Mirosława Wójtowicz zgłoszona przez Związek 
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Nauczycielstwa Polskiego Oddział w Pruszczu Gdańskim również spełnia wymogi zgodnie                    

z art.158 § 1 i Komisja pozytywnie zaopiniowała tę kandydaturę. 

 

•   Głos zabrała Radna Danuta Olech, która stwierdziła, że jej zdaniem radni będą głosować 

„trochę w ciemno”. Tyle co pamiętam, w poprzednich wyborach mieliśmy w spisie,                               

w materiałach konkretne osoby i wiadomości o tych osobach. Tym razem tak nie było. Akurat 

dwie osoby znam, ale pozostałe dwie osoby mi kompletnie nic nie mówią. Głosujemy nie znając 

jaka jest sytuacja. Czy teraz nie ujawnia się tych danych? Bo ja nie mówię o peselu lub danych 

takich, których nie można ujawniać. Także chciałabym wiedzieć, jak wygląda sytuacja na dzień 

dzisiejszy.  

 

•   Głos  zabrał  Przewodniczący  Komisji  Bezpieczeństwa i  Przestrzegania  Prawa  Leszek 

Parzymies, który poinformował, że z tego co pamięta radni nigdy nie mieli dostępu do danych 

przedstawicieli, dlatego zawsze zbierała się Komisja, która ich weryfikowała. 

 

 

•   Głos zabrała  Radna  Danuta Olech,  która  przypomniała, że była taka sytuacja, że jedna 

Pani nie spełniała warunków i jej sprawa omawiana była na sesji. 

 

•   Głos zabrał Przewodniczący  Komisji  Bezpieczeństwa i   Przestrzegania  Prawa  Leszek 

Parzymies, który potwierdził, że faktycznie była taka sytuacja. Komisja wyłapała, że Pani była 

karana i zostało to przedstawione. 

 

•   Głos zabrała Sekretarz Miasta Dorota  Opałka,  która  stwierdziła,  że  jeżeli  Radni  mają 

jakiekolwiek dodatkowe pytania dotyczące kandydatów wszystkie zgłoszenia leżą przed nią                  

i może je udostępnić. Opinia przedstawiona przez Roberta Nowickiego zawiera te informacje, 

czyli przez kogo kandydaci zostali zgłoszeni: czy przez Prezesa Sądu, czy przez określoną 

organizację związkową, czyli w skrócie te informacje były zawarte dokładnie w tej opinii. 

Dokładnie te same informacje są umieszczone w zgłoszeniu. Jedna osoba zgłoszona przez 

Prezesa i trzy osoby zgłoszone przez Organizacje Związkowe. Nazwy tych organizacji                        

są w opinii. 
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•   Głos zabrał Radny Andrzej Ślusarczyk, który zadał pytanie o ilość kandydatów. 

 

•   Głos  zabrała  Sekretarz  Miasta  Dorota  Opałka,  która  stwierdziła,  że  mamy  mniej 

kandydatów niż potrzebuje Sąd. 

 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka – Szafrańska odczytała projekt i poddała go pod 

głosowanie jawne, imienne za pomocą urządzeń umożliwiających sporządzenie i utrwalenie 

imiennego wykazu głosowań radnych: 

 

L. p. Imię i nazwisko Wynik 

1. Paweł Badziąg Za 

2. Joanna Berlik Za 

3. Adam Bodo Za 

4. Bartłomiej Chrząszcz Za 

5. Małgorzata Czarnecka - Szafrańska Za 

6. Adrian Czarnecki Za 

7. Ireneusz Czernecki Za 

8. Marta Jankowska Nieobecna 

9. Jerzy Kłys Za 

10. Marek Krawyciński Za 

11. Krzysztof Lisowski Za 

12. Robert Nowicki Za 

13. Danuta Olech Za 

14. Leszek Parzymies Za 

15. Jan Sabała Za 

16. Krzysztof Stefańczyk Za 

17. Ireneusz Szweda Za 

18. Andrzej Ślusarczyk Za 

19. Roman Trembacz Za 
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20. Bartłomiej Troka Za 

21. Szymon Zander Za 

- za - 20        

- przeciw - 0 

- wstrzymało się - 0 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr LXVI/641/2024. 

Ad 5 - Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia wyboru ławników do Sądu Okręgowego  

w Gdańsku i Sądu Rejonowego Gdańsk – Południe w Gdańsku na kadencję 2024 – 2027  

– ref. Małgorzata Czarnecka – Szafrańska Przewodnicząca Rady Miasta Pruszcz 

Gdański. 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem był w posiadaniu każdego radnego. Przewodnicząca 

Rady Miasta Małgorzata Czarnecka – Szafrańska przedstawiła sposób wyboru Komisji 

Skrutacyjnej i przebieg głosowania. 

Całą procedurę musimy rozpocząć od powołania Komisji Skrutacyjnej. Jeśli Państwo pozwolą 

chciałabym jako pierwszą osobę do Komisji zaproponować Pana Pawła Badziąga. Czy Pan 

Paweł wyraża zgodę? 

 

•  Głos zabrał Radny Paweł Badziąg, który wyraził zgodę na uczestniczenie w pracy Komisji 

Skrutacyjnej. 

 

•  Głos zabrała Przewodnicząca Rady Miasta Małgorzata Czarnecka – Szafrańska. Poprosiła 

Radnego Badziąga o wskazanie kolejnej osoby do pracy w Komisji Skrutacyjnej. 

 

•  Głos zabrał Radny Paweł Badziąg, który zaproponował  kandydaturę  Radnego  Krzysztofa 

Lisowskiego jako kolejnego członka Komisji.  

 

•  Głos  zabrał  Radny Krzysztof  Lisowski, który wyraził  zgodę na  uczestniczenie  w  pracy 

Komisji Skrutacyjnej. 
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• Głos  zabrała  Przewodnicząca  Rady  Miasta  Małgorzata Czarnecka – Szafrańska,  która 

poprosiła Radnego Lisowskiego o wskazanie kolejnej osoby do pracy w Komisji Skrutacyjnej. 

 

• Głos zabrał Radny Krzysztof Lisowski. Zaproponował kandydaturę Radnego Bartłomieja 

Chrząszcza jako kolejnego członka Komisji.  

 

• Głos  zabrał  Radny  Bartłomiej   Chrząszcz,  który wyraził zgodę na uczestniczenie w pracy 

Komisji Skrutacyjnej. 

 

• Głos zabrała Przewodnicząca Rady Miasta Małgorzata Czarnecka – Szafrańska. Poprosiła 

o ukonstytuowanie się Komisji Skrutacyjnej i wybór przewodniczącego ze swojego grona.  

 

 

Członkowie Komisji Skrutacyjnej ogłosili, że na Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej 

wybrali Radnego Pawła Badziąga.  

 

Komisja podjęła pracę i przygotowała karty do głosowania, następnie przystąpiła                                   

do ich rozdania wśród Radnych w celu przeprowadzenia tajnego głosowania. Po oddaniu 

wszystkich głosów Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Paweł Badziąg odczytał protokół                   

z wynikami. 

 

Komisja Skrutacyjna stwierdziła, że na ławników do Sądu Okręgowego  

w Gdańsku i Sądu Rejonowego Gdańsk – Południe w Gdańsku na kadencję 2024 – 2027 zostały 

wybrane: 

- Danuta Winiarczyk,  

- Agnieszka Latopolska  

- Elżbieta Sójkowska  

- Mirosława Wójtowicz. 

 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka – Szafrańska odczytała projekt i poddała go pod 

głosowanie jawne, imienne za pomocą urządzeń umożliwiających sporządzenie i utrwalenie 

imiennego wykazu głosowań radnych:  
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L. p. Imię i nazwisko Wynik 

1. Paweł Badziąg Za 

2. Joanna Berlik Za 

3. Adam Bodo Za 

4. Bartłomiej Chrząszcz Za 

5. Małgorzata Czarnecka - Szafrańska Za 

6. Adrian Czarnecki Za 

7. Ireneusz Czernecki Za 

8. Marta Jankowska Nieobecna 

9. Jerzy Kłys Za 

10. Marek Krawyciński Za 

11. Krzysztof Lisowski Za 

12. Robert Nowicki Za 

13. Danuta Olech Za 

14. Leszek Parzymies Za 

15. Jan Sabała Za 

16. Krzysztof Stefańczyk Za 

17. Ireneusz Szweda Za 

18. Andrzej Ślusarczyk Za 

19. Roman Trembacz Za 

20. Bartłomiej Troka Za 

21. Szymon Zander Za 

- za - 20        

- przeciw - 0 

- wstrzymało się - 0 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr LXVI/642/2024. 
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Zakończenie obrad nastąpiło w dniu 8 marca 2023 r. o godz. 16:45 słowami 

Przewodniczącej Rady Miasta Małgorzaty Czarneckiej - Szafrańskiej: „Zamykam 

sześćdziesiątą szóstą nadzwyczajną sesję Rady Miasta Pruszcz Gdański”. 

W załączeniu do protokołu jest zapis przebiegu posiedzenia utrwalony na cyfrowym nośniku 

danych – DVD nr LXVI/2024 i udostępniony na portalu crv.pl oraz Biuletynie Informacji 

Publicznej Urzędu Miasta Pruszcz Gdański. 

Protokół sporządziła: 

  Alina Sankowska 

 
                                                                                                                                            

PRZEWODNICZĄCA                                       

      RADY MIASTA 

                                                                                      Małgorzata Czarnecka - Szafrańska 

 


